

Behavior Contract

Ajyal International School Al Falah's Student code of conduct and anti-bullying contract

Please complete, sign and return to the Counselor via your Homeroom teacher.

Ajyal Al Falah strives to offer all our students a hazard free and emotionally safe environment in which they can achieve their full academic and personal potential.

For the school to achieve this objective, **the responsibilities of students and parents include:**

Abiding by the school's behavior policy which is attached with this contract. This policy will cover expected code of behavior during the school timings, during extra-curricular activities, on school buses, during school trips and students' participation in social-media forums. Ensuring the student understands the school's expectations and possible consequences that may arise due to breach of the behavior code. The school has a zero-tolerance policy for bullying in all its forms

Student's Agreement

I have read, and I understand Ajyal International School Al Falah's Student code of conduct and anti-bullying policy and the rules for Responsible Internet Use. I will respect the school rules mentioned under 'expected behaviors' and agree that I will use the computer system and internet in a responsible way.

<i>Student's Name:</i>	<i>Signature:</i>	<i>Date</i>
------------------------	-------------------	-------------

Parent's Consent for behaviour measures and Internet Access

I have read and understood the school rules and the consequences for violation of the rules. I also understood the rules for responsible Internet use and give permission for my son/daughter to access the Internet. I understand that the school will take all reasonable precautions to protect and safeguard students and prevent students accessing inappropriate materials but understand that the school cannot be held responsible for the content of materials accessed and is not liable.

<i>Name of Parent:</i>	<i>Signature:</i>	<i>Date:</i>
------------------------	-------------------	--------------

اتفاقية السلوك

اتفاقية سلوك الطالب و مكافحة التنمر في مدرسة أجيال الدولية - الفلاح

يرجى إكمال وتوقيع هذا التعهد و تسليمه لمسؤول الصف.

نسعى في مدرسة أجيال الدولية - الفلاح بتأمين بيئة آمنة لجميع طلابنا لكي نمكنهم من تحقيق كامل قدراتهم الأكاديمية والشخصية.

للاوصول لهدفنا هذا تتضمن مسؤولية الطلاب وأولياء الأمور ما يلي:

الالتزام بالسياسة السلوكية المتبعة في المدرسة والتي هي مرفقة مع هذه الاتفاقية. ضرورة التقيد بهذه السياسة أثناء الدوام المدرسي، الأنشطة اللاصفية، في الحافلات ، خلال الرحلات المدرسية وأثناء مشاركة الطلاب في وسائل التواصل الاجتماعي. ضرورة التأكد من فهم الطالب لسياسة المدرسة والعواقب المترتبة على انتهاك وعدم احترام هذه السياسة.

في أجيال الفلاح يمنع منعاً باتاً التنمر بشتى صوره.

تعهد الطالب

انا الموقع أدناه أقر بفهم السياسة السلوكية وسياسة مكافحة التنمر و المسؤولية تجاه استخدام الإنترنت لمدرسة أجيال الدولية - الفلاح. كما أقر باحترام قواعد المدرسة المذكورة وأتعهد باستخدام الحاسوب و الإنترنت بطريقة آمنة.

اسم الطالب:	التوقيع:	التاريخ
<u>تعهد ولي الأمر</u> أنا الموقع أدناه بصفتي ولي أمر الطالب أقر بإطلاعي و فهمي لسياسة المدرسة و المخالفات المترتبة على انتهاك هذه السياسة. و بناء عليه أعطي الإذن لابني / ابنتي باستخدام الإنترنت، وانا على ثقة من أن المدرسة ستتخذ الاحتياطات اللازمة من إمكانية الوصول إلى المواد غير اللائقة ومع ذلك فإن المدرسة لا تتحمل المسؤولية عن محتوى المواد التي يتم الوصول إليها من قبل الطالب.		
اسم ولي الأمر:	التوقيع:	التاريخ: